

Title (en)

ELECTRICAL ADAPTOR.

Title (de)

ELEKTRISCHER ZWISCHENSTECKER.

Title (fr)

ADAPTATEUR ELECTRIQUE.

Publication

**EP 0615664 A1 19940921 (EN)**

Application

**EP 92923920 A 19921126**

Priority

- GB 9125765 A 19911204
- GB 9202186 W 19921126

Abstract (en)

[origin: WO9311588A1] An electrical adaptor is arranged to receive an electrical plug of one standard type and to be inserted into sockets of other standard types. There are a plurality of pins which may be selectively extended from the adaptor to conform with various standard sockets. The adaptor is provided with external earth contacts, for instance for co-operation with European socket earth contacts, and has a sprung cover which conceals the earth contacts and may be retracted for use.

Abstract (fr)

Un adaptateur électrique est conçu pour recevoir une fiche mâle électrique d'un type standard et pour être inséré dans des fiches femelles d'autres types standard. Une pluralité de broches peuvent être sélectivement étendues à partir de l'adaptateur pour s'adapter aux différentes prises standard. L'adaptateur est pourvu de contacts à la terre externes pour coopérer, par exemple, avec les contacts à la terre des prises européennes, et possède un capuchon à ressort qui dissimule les contacts à la terre et peut s'enlever lors de l'utilisation.

IPC 1-7

**H01R 31/06; H01R 27/00**

IPC 8 full level

**H01R 31/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

**H01R 31/06** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9311588A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9311588 A1 19930610**; EP 0615664 A1 19940921; FI 942640 A0 19940603; FI 942640 A 19940603; GB 9125765 D0 19920205;  
NO 942078 D0 19940603; NO 942078 L 19940803; TW 222034 B 19940401

DOCDB simple family (application)

**GB 9202186 W 19921126**; EP 92923920 A 19921126; FI 942640 A 19940603; GB 9125765 A 19911204; NO 942078 A 19940603;  
TW 81109919 A 19921210